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President of Turkmenistan

Serdar Berdimuhamedov:
«Turkmenistan sets an example in the implementation of important international 
initiatives on the issues of the development of natural resources, sustainable use, 
environmental protection, and energy security at the regional and global levels»

Türkmenistanyň Prezidenti 

Serdar Berdimuhamedow:
«Türkmenistan  tebigy serişdeleri özleşdirmek, rejeli ulanmak, daşky gurşawy 

goramak, sebit hem-de ähliumumy derejede energetika howpsuzlygyny üpjün 
etmek meseleleri boýunça möhüm halkara başlangyçlary durmuşa geçirmek 

babatda görelde görkezýär»

Президент Туркменистана

Сердар Бердымухамедов:
«Туркменистан подает пример в реализации важных международных 

инициатив по вопросам освоения природных ресурсов, рационального 
использования, охраны окружающей среды, энергетической безопасности на 

региональном и глобальном уровнях»



Janym gurban saňa, erkana ýurdum,

Mert pederleň ruhy bardyr köňülde.

Bitarap, garaşsyz topragyň nurdur,

Baýdagyň belentdir dünýäň öňünde.

Gaýtalama:

Halkyň guran Baky beýik binasy,

Berkarar döwletim, jigerim-janym.

Başlaryň täji sen, diller senasy,

Dünýä dursun, sen dur, Türkmenistanym!

Gardaşdyr tireler, amandyr iller,

Owal-ahyr birdir biziň ganymyz.

Harasatlar almaz, syndyrmaz siller,

Nesiller döş gerip gorar şanymyz.
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Berkarar döwletim, jigerim-janym.

Başlaryň täji sen, diller senasy,

Dünýä dursun, sen dur, Türkmenistanym!
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Уважаемый делегат...
3 письма

Dear Delegate,

The Turkmenistan Investment Forum and Exhibition (TIF 2025), a significant event 

scheduled to take place in Ashgabat on September 18 – 19, 2025,  is poised to be a 

pivotal international platform for attracting investment into the country's economy. 

The organizers of this event are the Ministry of Finance and Economy, the Ministry of 

Foreign Aǖairs, and the Chamber of Commerce and Industry of Turkmenistan.

The Forum is not just a gathering of minds but a platform that welcomes foreign 

investors, international financial organizations, and companies interested in 

entering the Turkmen market. It is designed to present the diverse investment 

opportunities of Turkmenistan, consider proposals for the accelerated attraction of 

foreign direct investment, and explore the prospects for the implementation of 

joint investment projects, including regional ones. The Forum also aims to promote 

the country's export potential and foster cooperation between national and 

foreign entrepreneurs and investors. It is a space that creates opportunities for the 

development of digitalization and the transition to a circular economy.

The TIF2025 programme is designed to be comprehensive, covering a wide range 

of topics such as Turkmenistan's investment potential, the role of the country's fuel 

and energy sector in the regional energy transition, transport connectivity and 

sustainability, economic diversification, digital transformation, development of 

smart agriculture and green economy, and public-private partnerships.

The TIF2025 programme also includes parallel thematic sessions with 

representatives of United Nations specialized agencies and experts from S&P 

Global Commodity Insights—round tables with the participation of the Secretariat 

of the World Trade Organization and international institutions and organizations.

The Exhibition of Economic Achievements is not just a showcase but an interactive 

platform that will present the latest developments in various sectors of the national 

economy—industry, agriculture, energy, construction, transport, and 

communications. Visitors will be able to engage with the leading domestic 

enterprises, advanced technologies, and innovative solutions used in 

Turkmenistan's economy. The exhibition will foster mutually beneficial cooperation, 

and exchange trading is also planned on the sidelines of the Exhibition.

On the sidelines of the forum, meetings with CEOs of national companies and 

ministries of various sectors of Turkmenistan's economy will be organized.

Dear Delegate,

We hope the upcoming forum an excellent platform for establishing mutually 

beneficial cooperation! 

TIF 2025 Organizing Committee



Hormatly gatnaşyjy,

2025-nji ýylyň Sentýabr aýynyň 18-19 aralygynda Aşgabatda geçiriljek Türkmen 

maýa goýum forumy we sergisi (TIF 2025) – ýurdymyzyň ykdysadyýetine maýa 

goýumlaryny çekmek üçin iň möhüm halkara platforma hökmünde ykrarar edildi.

Bu çäre Maliýe we Ykdysadyýet ministrligi, Daşary işler ministrligi we 

Türkmenistanyň Söwda edarasy bilen bilelikde gurnalýar.

Forum – bu diňe bir akyllaryň bir ýere ýygnaljak ýeri bolman, eýsem daşary ýurt 

maýadarlarynyň, halkara maliýe guramalarynyň we türkmen bazaryna girmek 

isleýän kompaniýalaryň duşujak platformasydyr. Bu forum, Türkmenistanyň dürli 

maýa goýum mümkinçiliklerini hödürläp, göni daşary ýurt maýa goýumlaryny çalt 

çekmek baradaky tekliplere garamak we sebitleýin taslamalary goşmak bilen 

bilelikdäki maýa goýum taslamalaryny durmuşa geçirmegiň geljegini öwrenmek 

maksata meýilleşdirilendir. Şeýle hem, forum ýurduň eksport potensialyny 

ösdürmäge, ýurdymyzyň telekeçileri bilen daşary ýurtly telekeçileri we 

maýadarlaryň arasyndaky hyzmatdaşlygy ösdürmäge gönükdirilendir. Bu sanly 

ulgamynyň ösüşine we sirkulýar ykdysadyýete geçmek üçin mümkinçilikler 

döredýän giňişlikdir.

TIF2025 maksatnamasy hemmetaraplaýyn işlenip düzülen we Türkmenistanyň 

maýa goýum potensialy, sebitleýin energiýa geçişinde ýurduň ýangyç we 

energetika pudagynda orny, ulag aragatnaşygy we durnuklylygy, ykdysadyýetiň 

diwersifikasiýasy, sanly ulgamynyň özgerişleri, ýaşyl ykdysadyýetiň we akylly oba 

hojalygyny ösdürmegi, şeýle hem döwlet-hususy hyzmatdaşlygy ýaly giň sanly 

mowzuklaryny öz içine jemleýändir.

TIF2025 maksatnamasy, şeýle hem, Birleşen Milletler Guramasynyň ýöriteleşdirilen 

agentlikleri we S&P Global Commodity Insights guramasynyň hünärmenleri bilen 

tematiki parallel sessiýalary - Bütindünýa Söwda Guramasynyň we Halkara 

institutlaryň we edaralaryň gatnaşmagynda tegelek stol maslahatlary hem öz 

içine alýar.

Ykdysady Üstünlikleriň Sergisi bu diňe bir ýökekeý sergi bolman, eýsem halk 

hojalygynyň dürli pudaklarynda – senagat pydagy, oba hojalygy, energetika, 

gurluşyk, ulag we aragatnaşyk pudagynda soňky ösüşleri görkezjek interaktiw 

platforma. Sergä gatnaşyjylar ýurdymyzyň öňdebaryjy kärhanalary bilen, ösen 

tehnologiýalar we Türkmenistanyň ykdysadyýetinde ulanylýan innowasion 

çözgütler bilen tanşyp bilerler. Sergi özara peýdaly hyzmatdaşlygyň ösmegine 

goşant goşar we serginiň çäklerinde birža söwdalary hem geçirilmegi 

meýilleşdirilýär.

Forumyň çäginde Türkmenistanyň ykdysadyýetiniň dürli pudaklarynyň 

ministrlikleriniň we milli kompaniýalaryň ýolbaşçylary bilen duşuşyklar gurnalar.

Hormatly gatnaşyjy,

Ýakynda geçiriljek halkara forumy Size özara hyzmatdaşlygy ösdürmäge ýardam 

berer diýip umyt edýäris!

TIF 2025 Gurnaýjy komiteti



Уважаемый делегат, 

Туркменский инвестиционный форум и выставка (TIF 2025) – это значимое событие, 

которое пройдет в Ашхабаде 18 - 19 сентября 2025 года, в канун 33-й годовщины 

независимости Туркменистана, - призван стать важнейшей международной 

площадкой для привлечения инвестиций в экономику страны.

Организаторами данного мероприятия выступают Министерство финансов и 

экономики, Министерство иностранных дел и Палата представителей 

Туркменистана.

Форум - это не просто собрание умов, а площадка, на которой встречаются 

иностранные инвесторы, международные финансовые организации и компании, 

заинтересованные в выходе на туркменский рынок. Он призван представить 

разнообразные инвестиционные возможности Туркменистана, рассмотреть 

предложения по ускоренному привлечению прямых иностранных инвестиций, 

изучить перспективы реализации совместных инвестиционных проектов, в том 

числе региональных. Форум также направлен на продвижение экспортного 

потенциала страны и развитие сотрудничества между отечественными и 

зарубежными предпринимателями и инвесторами. Это пространство, создающее 

возможности для развития цифровизации и перехода к циркулярной экономике.

Программа TIF2025 разработана как комплексная и охватывает широкий спектр 

тем, таких как инвестиционный потенциал Туркменистана, роль топливно-

энергетического сектора страны в региональном энергетическом переходе, 

транспортное сообщение и устойчивость, диверсификация экономики, цифровая 

трансформация, развитие умного сельского хозяйства и зеленой экономики, а 

также государственно-частное партнерство.

Программа TIF2025 также включает в себя параллельные тематические сессии с 

участием представителей специализированных учреждений ООН и экспертов 

S&P Global Commodity Insights- круглые столы с участием Секретариата 

Всемирной торговой организации, международных институтов и организаций.

Выставка экономических достижений - это не просто витрина, а интерактивная 

площадка, на которой будут представлены последние достижения в различных 

отраслях национальной экономики - промышленности, сельском хозяйстве, 

энергетике, строительстве, транспорте и связи. Посетители смогут ознакомиться с 

ведущими отечественными предприятиями, передовыми технологиями и 

инновационными решениями, используемыми в экономике Туркменистана.   

Выставка будет способствовать развитию взаимовыгодного сотрудничества, в ее 

рамках также запланирована биржевая торговля.

В рамках форума будут организованы встречи с руководителями национальных 

компаний и министерств различных отраслей экономики Туркменистана.

Уважаемый делегат,

Мы надеемся, что предстоящий форум послужит отличной платформой для 

установления взаимовыгодного сотрудничества!

Организационный комитет TIF 2025
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PETRONAS

+993 12 39 80 00

Fax:+993 12 39 80 20

www.petronas.com
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